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【摘要】 营养不良(dystrophy)是肝硬化患者较普遍的临床征象,严重地影响其预后。尽管肝硬化患者营养不良与代谢

异常的因果关系尚不清楚,但是多数学者认为,早期发现肝硬化患者的能量代谢异常并给予适当的营养支持,对于预防

或延缓肝硬化患者营养不良的发生、发展具有重要意义。本文就肝硬化患者营养不良、能量代谢异常做一综述,提出

肝硬化患者能量摄入与营养支持的原则和意义。 

【Abstract】 The cirrhotic patients are frequently malnourished,which influences the pro gnosis.The causality betw

een malnutrition and abnormal energy metabolism is unc lear.however,Adequate nutritional support must be provi

ded if the prognosis fo r these patients is to be optimized.The aim of this paper was to review on ener gy expeditu

re,energy requirements and nitritional support in cirrhotic patients . 
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	dsejIwMDIwNDAxNyZ1aWQ9JnA9AA==: 
	input2: 请输入检索词
	input4: 

	0xP0Fjcm9iYXRXZWJDYXBUSUQyAA==: 
	select0: []

	ZxP0Fjcm9iYXRXZWJDYXBUSUQzAA==: 
	select0: [CJFQ]

	ZxP0Fjcm9iYXRXZWJDYXBUSUQ0AA==: 
	select0: [CJFQ]

	pmcT9BY3JvYmF0V2ViQ2FwVElENQA=: 
	select0: [CJFQ]

	pmcT9BY3JvYmF0V2ViQ2FwVElENgA=: 
	select0: [CJFQ]

	NqZnE/QWNyb2JhdFdlYkNhcFRJRDcA: 
	select0: [CJFQ]



